
Velika noč, ki bo vsakemu ostala v spominu 

V teh dneh, ko nam je življenje dalo še eno lekcijo, marsikdo ne ve, kaj bi počel ob toliko 

prostega časa. Nekateri so začeli s pripravami na veliko noč. Velika noč je najpomembnejši 

krščanski praznik, saj takrat praznujem vstajenje Jezusa od mrtvih. Običajno se na veliki petek 

ne jé mesa, na veliko soboto se blagoslovijo dobrote, ki jih potem pojemo za nedeljski zajtrk. 

Letos bo za vsakega posameznika velika noč drugačna, saj je vsakomur načrte prekrižal 

koronavirus. Na veliko noč barvamo tudi "velikonočna" jajčka. Poleg jajc pa jemo tudi šunko, 

ki prestavlja Jezusovo telo, hren, ki simbolizira žeblje, kruh, ki ga jemo v znak spomina na 

Jezusovo žrtev in potico, ki simbolizira trnovo krono. Po navadi k tistim ta pridnim velikokrat 

pride tudi velikonočni zajček, ki prinese čokoladna jajčka, ali pa tudi kaj drugega, ampak ga 

letos verjetno ne bomo videli, saj je prepovedano gibanje v drugih občinah.  

Velikonočni zajček in piščanček 

simbolizirata pomlad, njen pomen, 

spominjata pa nas tudi na novo življenje. 

Zdaj, ko so odprte sam trgovine z živili, 

marsikdo ne ve, kako naj okrasi velikonočna 

jajca. Nekateri jih barvajo z umetnimi 

barvami, spet drugi pa se odločijo, da bodo uporabili naravne materiale. Veliko jih barva z rdečo 

čebulo, nekateri pa barvajo s sadjem in zelenjavo. Nekateri so dobili navdih v naravi, drugi na 

spletu, spet tretji pa pri znancih.  

V teh dneh marsikomu ni lahko, saj ne more nikamor in je prepuščen sam sebi. Vsi 

pogrešamo prijatelje, sorodnike, nekateri pa tudi šolo in službo, ampak raje ostanimo doma in 

praznujmo veliko noč v ožjem krogu družine, da bomo lahko čim prej spet skupaj.  

To leto bo zagotovo vsakomur ostalo v spominu. #ostanidoma          
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